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Referat fra møde i bestyrelsen for Timring Skole og Dagtilbud 

Tirsdag den 8. april kl. 19-21 
 

Afbud: Anders 

1. Godkendelse af referat - Referatet er godkendt 

2. Hvad kan vi bruge en 
støtteforening til?  

• Tovholdere til at 
arrangere 
fællesmøde med 
Aktiv Timring 

Tak for alle punkter der er sendt til Charlotte. Hun har lavet en 
fin liste med de punkter hun har modtaget. 
 
Vi har mulighed for at kunne starte vores støtteforening, med et 
tilbud om at tjene penge til ishockey.  
 
Ønsker til en støtteforening: 
 
Kan deles i tre søljer: 
 

- Økonomi: 
Penge til renovering af børnenes legepladser 
 

- Arrangementer: 
Tage med på tur 

Oplæg og foredrag 
Mormor mad 
 

- Ambassadører: 
Være proaktiv nye børnefamilier når der flytter og lade 
dem komme på besøg hos os. 
 

Henriete, Charlotte K og Thomas tager et møde med Aktiv 
Timring og Stauning. 
- Hvordan fungerer det med økonomikassen, vedtægter mm i 
Stauning? Hvordan kan vi gøre det i Timring? 
 

3. Nyt fra Ledelsen 

 
Dagtilbud og SFO: 

- Mega-gode forældre har i år været SÅ gode til at 
give tilbagemeldinger på sommerferien, så den kom 
på plads i rettidig tid i forhold til overenskomsten. 

 
- Det går over alt forventning med SFO’en indsats om 

sprogbrug. Børnegruppens sprog indeholder ikke så 
slemme ord som tidligere. 
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En opfordring til forældregruppen vil være at støtte 
omkring de ord børnene bruger: 
- ”Hvad betyder de?” 
- ”Hvilken følelse får jeg hvis nogen siger sådan til 
mig?”  
- Det er også en forældreopgave at guide og være i 
dialog om forskellige ords betydning og brugen af 
disse i forskellige kontekst? 

 
- Vi forventer at begynde at bygge krybberum og 

uderum efter sommerferien. Byggeriet varer nok ca. 
2 mdr. 
Vi kommer til at lave lidt om på legepladsen 
efterfølgende, da sandområdet forsvinder og 
”vuggestuens” legeplads bliver lidt malplaceret. 

 
- På forældremødet d. 7/5 i dagtilbud er der valg til 

bestyrelsen. Charlotte K. er på valg? 
 

Skolen: 
- Vi har afholdt to gode fyraftensmøder med 

forældrene til de nye klasser der til næste år skal 
samlæses. 

 
- Vi er begyndt med svømning, hvor vores skole ven 

cykler med 4. klasse. 
 

- Vi har taget vores nye makerspace værksted i brug, 
og det er blevet så fint. Lige om lidt skal vi have 
købt nogle ting ind som er øremærket makerspace. 

 
- OBS skoleudviklings projekt for bestyrelsen d. 13/5 

– Invitation med tilmeldingslink er sendt til jer. Vi 
har bestyrelsesmøde samme aften. Vi flytter mødet 
til dig 21/5 kl. 17-19. 

 
- I foråret 2026 vil vi revurdere vores værdigrundlag. 

Vi får hjælp for HR og bestyrelsen skal være med. 
 

- Lene orienterer om skolesynet, hvor vi bla. har fået 
bevilliget penge til en ny tarzanbane, hvis vi selv kan 
finde nogle penge. 

 
 



 

 

       

      Fuglevænget 1 · Timring · 7480 Vildbjerg · Tlf. 96 28 67 57 · www.timring-skole.aula.dk 

4. Evaluering af 
mødetidspunkt i 
fællesbestyrelsen 

• Afprøvet 2 
forskellige 
tidspunkter – 17-19 
og 19-21 

• Har det gjort det 
lettere/sværere at 
deltage? 

• Fast ugedag – 
hvordan passer det 
os? 

 
 

- Ledelsen har et stort ønske om at vi går tilbage til at 
holde møder fra 17-19. 
Vi drøfter for og imod. Der kommer et forslag om at 
udvide møderne med en halv time. 
Beslutningen bliver at ledelsen tager beslutningen i 
forhold til mødetiden. 

 
 
 
 
 
 

5. Principper for 
klasserådsarbejdet 

 
- Udsættes til næste gang. 

 
 
 

6. Samarbejde med 
dagplejen 

 
- Punktet udsættes til næste gang 

 

7. Tilbagemelding på 
spørgsmål vedr. brug af 
musik i skole/SFO og 
Dagtilbud 

 
Punktet er taget op at Thomas som gerne vil drøfte: 
 

- Hvad er der af holdning/ retningslinjer for brugen af 
skærme? Og hvordan udmøntes dette i praksis?  

 
I dagtilbud anvender vi ikke skærm grundet ny lovgivning pr. juli 
2024. Vi bruger kun skærm som et pædagogisk redskab til fx at 
søge ny viden med børnegruppen, til sprogarbejdet hvor vi 
gerne må benytte skærm sammen med en voksen (fx læs med 
orm, børste mm).  
Ipad bruges få gange til musik eller mindfulness (historie 
oplæsning). 
I en periode havde vi særligt et barn som ofte kom med titler på 
sange, der var blevet lyttet til derhjemme. Få gange blev 
sangene fundet på you tube. 
I vinterferien var der nogle SFO-børn som selv kravlede op efter 
iPad´en og søgte efter musik (som nok ikke var med det bedste 
sprogbrug) – Det samme er sket i SFO’en. 
 
Konsekvensen er at SFO´en nu har lagt iPad-en helt væk. 
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I personalegruppen har vi haft en pædagogisk drøftelse af at 
anvende musik i børnenes hverdag – både SFO og dagtilbud. 
 
Vi oplever ikke der er en problematik i ovenstående, da vi finder 
det naturligt at børn gerne vil høre ”tidens musik”. Når børnene 
kommer med bestemte ønsker, er det fordi det er musik de 
kender hjemmefra. Derfor er det vores holdning at forældrene 
påtager sig den opgave det er at ”opdrage i brugen af 
medier”/at være i dialog om ”ikke børnevenlige tekster. Vi vil 
gerne understøtte alt det vi overhovedet kan, men det er en 
forældreopgave at guide i skærmbrug og hjælpe dem til at 
forstå det de hører. 
  

 

8. Tovholder for årets 
sommerfest 

 
- Charlotte Vium forsætter som tovholder, og invitere 

alle forældreråd til møde efter d. 17/5. 
 

9. Evt. og punkter til 
næste møde 

 
- Samarbejdet med dagplejen 
- Status på støtteforening 
- Principper for klasserådsarbejdet  
- Samrådsmøde Dagtilbud 24. april 2025 
- OBS! Samrådsmøde på skolen 13/11  
- OBS! Samrådsmøde på dagtilbud d. 20/11  

 
 

 
 
 


